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SKRAĆENI ZAPISNIK 
sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 

održane u srijedu, 22.02.2023. godine u 
Komunalnoj palači,  
Pula, Forum br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 h otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno, 
otvaram 22. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Valter Boljunčić i Marin Lerotić, 
najavili kašnjenje na sjednicu, a vijećnik Juraj Kovačević je opravdao svoj izostanak. 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja. 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL FZ F.Zoričić-mirovanje mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL FZ I.Močenić/S.Ibrišagić-

mir.mand 
3. KRISTIJAN BITERI NL FZ  
4. VITO PAOLETIĆ NL FZ I.Mohorović – mirovanje 

mandata 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. MIHA PAUS MOŽEMO  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. DRAGO MARIĆ SDP S.Gordić-mirovanje mandata 
12. ELENA PUH BELCI IDS-DDI  
13. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI M.Čerina-mirovanje mandata  
14. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-DDI J.Černjul-mirovanje mandata 
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-DDI  
16. GORDANA FERENČIĆ ZELENI M.Brajuha-ostavka 
17. MARIN LEROTIĆ IDS-DDI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-DDI  
19.  MARIJA MARKOVIĆ-

NIKOLOVSKI 
NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mirmandata 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL MR  
 
Slijedom prijave prisutnosti evidencijskih listića i sustava eGlasanja utvrđujem da je na 22. 
sjednici prisutno 17 od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati, a po dolasku Noela Mirkovića, Sanje Radolović, Valtera Boljunčića i Marina 
Lerotića prisutan je 21 vijećnik. 
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Pozdravljam sve vijećnike i prisutnog gospodina Vitu Paoletića koji u Gradsko vijeće ulazi 
kao zamjenik vijećnice Ivane Mohorović te se od početka sjednice računa u kvorum, a o 
čemu će nas izvijestiti Mandatna komisija.  
 
 
POZDRAVLJAM: 
- gosp. Filipa Zoričića GRADONAČELNIKA GRADA PULE 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice Upravnog odjela za lokalnu samoupravu  
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika  
ANJA ADEMI, pročelnica UO za lokalnu samoupravu i po Gradon. UO za komunalni sustav 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo  
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade  
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog 
društva  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada  
DRAŽEN STEPANOV, informatičar  
GORAN KLIMOV, eGlasanje  
GORAN PEREŠA, direktor Castrum Pula 97 d.o.o.  
NEBOJŠA NIKOLIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula  
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
ROBERTO DRANDIĆ, direktor, Plinara d.o.o.  
DAVOR BATEL, predstavnik Pragrande d.o.o.  
ROBI FUART, direktor Pula Herculanea d.o.o.  
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor, Pulapromet d.o.o.  
MARIO PERUŠKO, direktor Pula sport d.o.o.  
GORDANA ŽMAK, direktor, Tržnica d.o.o.  
ERVIN BONAZA, predstavnik, Vodovod Pula d.o.o.  
TAMARA PRANJIĆ, DV Mali svijet  
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola  
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica DV Pula 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda  
NADIA BUŽLETA, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula  
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival  
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište (opr. odsutan) 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula  
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik  
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Najprije vas obavještavam da je slijedom promjena u sastavu Gradskog vijeća i zbog 
mirovanja mandata vijećnice Mohorović, dana 11. siječnja 2023. Klub vijećnika Nezavisne 
liste Filipa Zoričića dostavio obavijest da će predsjednik Kluba NL FZ biti Dušanko Babić te 
da sastav Kluba čine vijećnici : Kristijan Biteri, Dušanko Babić, Ivan Žagar i Vito Paoletić.  
 
Na molbu Gradonačelnika da se kratko obrati vijećnicima predsjednica GV mu prepušta riječ 
prije utvrđivanja dnevnog reda. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Poštovana predsjednice, kolegice i kolege evo dopustite mi da, vjerujem da ćete se s time 
složiti, da oštro osudim nasilje koje se dogodilo u nedjelju navečer u našem Gradu kada je 
teško ozlijeđen naš sugrađanin, dječak, mladić, 16-togodišnjinjak. Danas sam imao razgovor 
sa predstavnicom Udruge Punk. U subotu je tihi prosvjed koji bi trebao poslati jednu jasnu 
poruku u borbi protiv nasilja. Nažalost u takvim vremenima živimo. Vrijeme je da svaki put, 
posebno u ovim vremenima kada se to učestalo očito događa u našem društvu, pa evo i u 
našem gradu, osudimo nasilje i ne smijemo biti imuni na bilo koji oblik nasilja. Ne smijemo 
šutjeti, moramo glasno progovarati u borbi protiv nasilja, osuditi one koji su nasrnuli na tog 
dječaka i da ne prešutimo nasilje ako se događa u obitelji i nasilje nad ženama. Evo, jedan 
poziv svima nama. Znam da ste toga svjesni pa evo u subotu podržimo taj tihi prosvjed da 
osudimo svaki oblik nasilja i da budemo potpora onima koji su napadnuti, oni koji su 
ozlijeđeni u cijelom ovom događaju, nemilom koji je bio. Evo, toliko, hvala. 
 
 
PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 22. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 14. 
veljače 2023. godine te je dana 20. veljače 2023. dostavljena dopuna materijala za Točku 7.  
 
Vijećnicima je na znanje dostavljeno. 
- Dana 10. siječnja 2023. Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za razdoblje listopad-prosinac 2022.  
- dana 12. siječnja 2023. Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima 
za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2022. godine. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela 
- Odbor za Statut i druge opće akte, 
- Odbor za prostorno uređenje,  
- Odbor za plan i financije,  
- Odbor za društvene djelatnosti i  
- Odbor za izbor i imenovanja. 
 
Prije glasanja o današnjem dnevnom redu želim još obavijestiti vijećnike da smo svi mi 
vijećnici i ja kao predsjednica Gradskog vijeća zaprimila od Kluba vijećnika Možemo! 
zahtjev od 10. veljače 2023. godine za održavanje tematske sjednice radi informiranja 
javnosti i uspostavljanja dijaloga nakon presude donesene u parničnom postupku Republike 
Hrvatske protiv Luke Pula d.o.o. 
Kako je već nekoliko puta u ovoj vijećnici izneseno, trgovačko društvo Luka Pula izgubilo je 
parnični postupak protiv Republike Hrvatske radi upisa pomorskog dobra na čitavom 
području slobodne zone. Radi se o postupku koji je pokrenut 2018. godine od strane Države.  
Presude se moraju poštivati i od toga kao vijećnici ne smijemo odstupati. Upravo zbog toga 
ne možemo ulaziti u pravnu valjanost donesene presude, niti komentirati sadržaj i 
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obrazloženje o već presuđenoj stvari u presudi. Presuda je za sve aktere obvezujuća. 
Međutim, zakon nas obvezuje i na još jednu važnu činjenicu, a to je da jedino Lučka uprava 
ima pravo odrediti iznos koncesije za potrebe obavljanja djelatnosti Luke Pula. U ovom 
trenutku ne znamo o kojem je iznosu riječ i kako će to utjecati na Luku Pula. Stoga smatram 
da je u ovom trenutku sazivanje tematske sjednice preuranjeno zato što ne postoji jasno 
izraženo stajalište Lučke uprave o iznosu koncesije, odnosno hoće li Luka Pula uopće moći 
na tom području obavljati svoju djelatnost.  
 
Nakon ovih pravnih i ekonomskih razloga, konačnu odluku o tome hoće li se sazvati 
tematska sjednica, odluku prepuštam svim gradskim vijećnicima i stavljam na glasanje 
zahtjev Kluba vijećnika Možemo! za održavanje tematske sjednice u vezi presude Republike 
Hrvatske protiv Luke Pula d.o.o.. 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je 
 
 VIJEĆE VIJEĆE s 10 glasova “ZA”, 6 glasova “PROTIV” i s 1 “SUZDRŽANIM” 
glasom prihvatilo zahtjev Kluba vijećnika Možemo! za održavanje tematske sjednice, koja će 
se sazvati u narednom periodu.  
 
 
Budući da nema drugih prijedloga u vezi današnjeg Dnevnog reda, stavljam na glasanje 
Dnevni red 22. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 14. veljače 2023. sa 14 točaka 
Dnevnog reda te utvrđuje 
 
 VIJEĆE sa 17 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi Dnevni red 
22.  sjednice Gradskog vijeća 
 

D N E V N I R E D 

 
 1.  Vijećnička pitanja 
 2.  Izvješće i Zaključak o mirovanju mandata vijećnice Ivane Mohorović te 
verifikacija  mandata zamjenika - Vito Paoletić 
 3.  Usvajanje: 
  3.1. Skraćenog zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća od 12.12.2022. 
godine 
  3.2. Skraćenog zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća od 20.12.2022. 
godine 
 4.  Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o organizaciji i načinu 
naplate  parkiranja na području Grada Pula-Pola 
 5.  Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti 
političkih  stranaka i nezavisnih vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola za 2023. 
godinu 
 6.  Donošenje Odluke o osnivanju prava građenja u korist trgovačkog društva 
PULA  SPORT d.o.o. 
 7.  Donošenje Odluke o dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u 
gradu Puli 
 8.  Donošenje Izmjena i dopuna Plana postavljanja privremenih objekata, 
komunalnih  objekata u općoj uporabi i bankomata u Gradu Pula-Pola 



 

6 
 

 9.  Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete javne 
komunalne  usluge sakupljanja napuštenih i izgubljenih životinja te njihovog zbrinjavanja 
na  području  Grada Pula-Pola 
 10.  Donošenje Odluke o izgledu službene odore te izgledu i sadržaju službene 
iskaznice  komunalnog redara 
 11.  Donošenje: 
  11.1. Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta potrošača javnih usluga 
Grada  Pula-Pola 
  11.2. Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskih 
 odobrenja Grada Pula-Pola 
 12.  Donošenje: 
  12.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 2. Izmjena i 
dopuna  Statuta Osnovne škole Stoja 
  12.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna 
 Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula 
 13.  Donošenje: 
  13.1. Odluke o razrješenju (Dušanko Babić) i izboru (Vito Paoletić) za 
predsjednika  Odbora za izbor i imenovanja 
  13.2. Odluke o razrješenju (Ivana Mohorović) i izboru (Dušanko Babić) za 
 predsjednika Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene 
 odnose 
  13.3. Odluke o razrješenju (Ivana Mohorović) i izboru (Vito Paoletić) za 
 potpredsjednika Odbora za društvene djelatnosti 
 14.  Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. siječnja 
do 30.  lipnja 2022. godine 
 
 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 21. sjednici Vijeća nisu stigli postaviti vijećnička pitanja vijećnici koji danas imaju 
prednost, redom kako su se prijavili: 
 
1. ANA FONOVIĆ 
2. KRISTIJAN BITERI 
3. JURAJ KOVAČEVIĆ-odsutan 
4. MARIN LEROTIĆ-odsutan 
5. MIHA PAUS 
6. MILAN RAŠULA 
 
 
ANA FONOVIĆ 
Moje prvo pitanje je za direktora Pula parkinga, tiče se zone Holders only. Od uvođenja zone 
Holders only početkom kolovoza na navedenim parkinzima dežuraju osobe zadužene za 
provođenje i kontrolu parkinga. Tiče se parkinga u ulici Castropola i na parkingu 
Benediktinske opatije s ciljem da odvrate vozača od parkiranja u navedenoj zoni. Naše 
pitanje ide u smjeru: Koliko je kontrolorima plaćeno ukupno za kontrolu parkinga u periodu 
u kojem se provodi kontrola? Za navedena radna mjesta nikada nisu bili raspisani natječaji za 
zasnivanje radnog odnosa pa pretpostavljamo da su kontrolori zaposleni honorarno. Zato bih 
molila direktora Pula parkinga da nam pojasni koji je bio model angažiranja kontrolora i 
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koliko je ukupno isplaćeno naknada za njihov rad? Čini nam se da ovaj model kontrole 
Holders only dodatno diskriminira ostale građane jer na ovaj način zona Holders only postaje 
izuzetno skupa za funkcioniranje što u konačnici plaćaju svi građani Pule vrlo visokim 
cijenama parkinga. To je bilo prvo pitanje.  
A drugo pitanje za pročelnicu Ademi ili pročelnicu Bulian pa evo molim za odgovor. Tiče se 
sortirnice i studije predizvodljivosti. Htjeli bismo još jednom ponoviti da rješenje Kaštijuna 
nije moguće bez izgradnje sortirnice, kompostana i bioplinskih postrojenja. 2019. godine 
Grad je propustio priliku da iskoristi sredstva predviđena upravo za tu svrhu kada je 
propušten javni poziv Ministarstvu zaštite okoliša. 
 
PREDSJEDNICA 
Molim vas postavite pitanje direktno kratko i jasno pitanje, imate pravo na dva pitanja, a 
nakon toga možete komentirati. 
 
ANA FONOVIĆ 
Ali tri minute traje postavljanje pitanja pa nije bez veze tri minute rok za postavljanje. 
Moram dati uvod da javnost zna. 
Dana 06.02. ove godine zatvoren je poziv Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja u 
okviru nacionalnog plana oporavka za izgradnju ili opremanje postrojenja za sortiranje. 
Podsjetit ću da je Možemo! u prijedlozima za proračun za 2022. i 2023. predložio izgradnju 
sortirnice, ali je naš prijedlog u proračunu za 2022. odbijen, a za 2023. dobili smo 
obrazloženje da je u planu izrada studije predizvodljivosti za sortirnicu iako u ovogodišnjem 
proračunu nema te stavke. 
Dakle, pitanje je: zašto nije prihvaćen naš prijedlog krajem 2021. godine za planiranje 
izgradnje sortirnice? I zašto se više od godine dana kasnije tek priprema studija 
predizvodljivosti? Molim pročelnike da odgovore kada mislite da ćemo imati gotovu 
dokumentaciju? Iz kojih će se sredstava financirati s obzirom na upravo propuštenu priliku 
sufinancirane izgradnje? Evo, molim vas.  
Molim vas da upalite onaj sat, tako da znamo koliko traju vijećnička pitanja. Koliko traje 
postavljanje vijećničkih pitanja. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Pozdravljam sve prisutne. Posebno mi je drago što vodite računa o Pula parkingu. Što vodite 
računa o Holders only, odnosno samo za stanare. Taj dio priče. Zaposleni su umirovljenici. 
Zaposleni su nekoliko mjeseci. Nakon toga što su dovoljno lijepo i kvalitetno upozoravali 
ljude. Samo to je bio njihov zadatak. Nikakve pisane obavijesti, ništa. To su mahom ljudi koji 
su stanovnici starog grada i koji su upozoravali ljude da ne idu gore, da će dobiti određeni 
broj kazni. Iznos otprilike koji su dobijali to je bilo negdje 400, 500 do tisuću i nešto kuna 
mjesečno jer su to ljudi koji su umirovili svoj dio mirovine i kažem, radili su četiri sata. 
Točan iznos koliko god da sam ja pametan i na pamet sad ne znam, ali ću vam u pisanom 
obliku dostaviti ako vas to interesira. A još ako hoćete još bolje možete doći kod nas i vidjeti 
isplatne liste pa ćete imati još direktniju informaciju o onome što hoćete. Ako vam još nešto 
nije jasno, ja sam tu da vam objasnim. Eto, to je to. I mislim da su gospoda koja su radila i 
koja rade, još je ostalo mislim jedno ili dvoje ljudi, rade izuzetno kvalitetno i korisno i 
pošteno. Eto, toliko od mene. Hvala. 
 
ANJA ADEMI 
Hvala na pitanju. Podsjetila bih da smo krajem prošle godine našem društvu Pula Herculanea 
dodijelili sredstva rebalansom kako bi društvo Herculanea provelo tj. izradilo predstudiju ne 
samo za Grad Pulu nego i za područje bivše Puljštine za potrebe izgradnje i sortirnice i 
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kompostane. Očekujemo da će ta predstudija biti gotova do kraja svibnja. Također bih 
naglasila da upravo mi kao Grad Pula ustvari u cijeloj županiji naglašavamo na važnost 
sustava gospodarenja otpadom. To naglašavamo svaki put kada govorimo i o samom ŽCGO-
u da je potrebno u županiji razviti sustav gospodarenja otpadom. Ove godine je županija u 
obvezi izgraditi novi plan gospodarenja otpadom gdje očekujemo u suradnji sa svim 
gradovima u županiji ustvari razradu plana vezano i za sortirnice i za kompostane i za 
bioplinska postrojenja. Evo, hvala. 
 
ANA FONOVIĆ 
Ma da, samo kratko mišljenje. Slažem se sa direktorom Pula parkinga da su umirovljenici 
sigurno odradili i kvalitetan i častan i vrijedan posao, ali svejedno ostaje nejasan ključ po 
kojem su birani. A što se tiče drugog pitanja, sortirnice, znači Grad Pula nije prijavio na ovaj 
natječaj sredstva za financiranje. Hvala. 
 
ANJA ADEMI 
Da, Grad Pula nije prijavio s obzirom da ne postoji lokacija, niti projektna dokumentacija. 
Mislim za samu prijavu za sufinanciranje je bilo potrebno imati već gotovu ne samo 
projektnu dokumentaciju nego i dozvole. S obzirom na nepostojanje istih, nismo bili u 
mogućnosti prijaviti sortirnicu kao takvu na sufinanciranje, ali mislim da i fond za zaštitu 
okoliša i samo ministarstvo i ostali izvori financiranja s obzirom na važnost teme stalno 
otvaraju priliku za takvo sufinanciranje. Mislim da će biti prilike. Hvala. 
 
KRISTIJAN BITERI 
U siječnju ove godine politička stranka Možemo! plasirala je vijest da Gradonačelnik krši 
zakon jer se nije ustrojila služba za unutarnju reviziju te da Gradonačelnik odugovlači to 
ustrojstvo te su rekli da šalje prijavu mjerodavnoj službi porezne uprave jer tako nešto si ni 
Kerum ne bi dopustio. Pa pitanje: možete li nam reći koje korake je Grad Pula poduzeo u 
pitanju unutarnje revizije? Tko će odgovoriti, stvarno ne znam.  
Drugo pitanje: jutros je na e-mail Nezavisne liste stigao jedan video. Radi se o nelegalnom 
naselju u Lošinjskoj ulici na gradskom zemljištu. Pa zamolio bih službu da pusti taj video ako 
može. Pa da li je grad upoznat sa navedenim slučajem? Što se misli poduzeti? Hvala. 
(reproducira se video) 
 
IGOR JOVIN 
Zahvaljujem se na postavljenom pitanju. Gradsko vijeće je 2007. godine donijelo Odluku o 
ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Grada Pule. Predmetnom je Odlukom ustrojena Služba 
za unutarnju reviziju Grada Pule. Sukladno upravno sudskoj praksi i teoriji upravne znanosti 
tim se činom, odnosno donošenjem odluke od strane predstavničkog tijela smatra da je služba 
ustrojena, a ne činom imenovanja samog pročelnika. Grad Pula je 2020. i 2022. raspisao 
natječaj za pročelnika Službe za unutarnju reviziju. Razlozi zašto tom prilikom nije imenovan 
pročelnik jesu formalne prirode. Naime, kandidati koji su se prijavili nisu ispunjavali uvjete 
koji su propisani zakonom, odnosno pravilnikom službe za unutarnju reviziju. Stoga, u 
kontekstu razloga zašto kandidati nisu imenovani postavilo se pitanje na koji način dalje Grad 
Pula mora djelovati. Konkretno, postavila su se tri pitanje. Može li gradonačelnik ovlastiti 
bilo kojeg službenika Grada Pule za obavljanje poslova pročelnika? Može se li se iskoristiti 
institut premještaja službenika jednog upravnog odjela u službu za unutarnju reviziju? 
Odnosno treće pitanje može li gradonačelnik raspisati natječaj za službenika niže složenosti 
samih poslova? U tom kontekstu, s obzirom na važnost i zakonitost postupanja, Grad Pula 
uputio je Ministarstvu financija i Ministarstvu pravosuđa i uprave zahtjev za tumačenjem 
pravnih propisa, odnosno za davanje mišljenja u konkretnom slučaju. Oba ministarstva 
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istakla su svoja mišljenja. U bitnome, naveli su da ne postoji zakonski model kojima bi se 
imenovao službenik koji ne udovoljava uvjetima koji su propisani zakonom za pročelnika. To 
konkretno znači da se ne može imenovati bilo koji službenik za poslove obavljanja 
pročelnika po ovlaštenju gradonačelnika, već samo onaj koji ispunjava zakonske uvjete. U 
kontekstu pravnog instituta premještaja jednog službenika upravnog odjela u Službu za 
unutarnju reviziju moralo bi se u tom slučaju prvo ustrojiti sam odjel, odnosno imenovati 
samog pročelnika, a kada govorimo o tome može li gradonačelnik raspisati natječaj za 
službenika niže složenosti tog posla, po zakonu o službenicima i namještenicima to nije 
moguće, budući da takav natječaj raspisuje sami pročelnik, koji u ovom slučaju nije 
imenovan. Dakle, u konkretnom slučaju da bi se imenovao sam pročelnik potrebno je ili 
provesti javni natječaj ili ovlastiti instituciju koja obavlja takvu djelatnost. Nadam se da sam 
odgovorio na pitanje. Ako imate dopunsko, rado ću odgovoriti. 
 
ANJA ADEMI 
Hvala na pitanju. Lokacija koja je prikazana na videu je poznata Odsjeku za redarstvo već 
duže vrijeme. Također u gradu smo zaprimili mnogo prijava građana vezano za ometanje 
ljudi koji borave na tom području. Iz tog razloga smo procijenili i ovu lokaciju kao 
potencijalnom kad smo radili prijavu pri Fondu za zaštitu okoliša vezano za urbane vrtove, 
tako da ustvari ova parcela i još dvije pored jesu lokacije za urbane vrtove koji su planirani u 
2023. godini. Što se tiče same, ajmo tako reći, deložacije ili čišćenja ovog prostora, Odsjek za 
redarstvo će zajedno sa policijom postupati. Delikatno je postupanje. U rangu je sa onim koji 
smo imali na Punti kada smo čistili bunker. Ali po sadašnjim informacijama, manji broj ljudi 
boravi na ovoj lokaciji, ali svakako radimo na tome. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA 
Nema prisutnog Marina Lerotića, pa dajem riječ Mihi Paus. 
 
MIHA PAUS 
Imam pitanje prvo za direktora Kaštijuna. Dakle, zabilježeno je da 30.1.23, 4.2.23., 15.2.23. i 
14.2.23.   bila povećana količina lebdećih čestica PM2.5 i PM10 u zraku, međutim, o tome 
nismo dobili nikakvu obavijest zašto je do toga došlo. Pa je u biti pitanje da li zna razlog koji 
je doveo do toga? I ako ne znamo razlog, ne znamo nikako to riješiti. A drugo ako se znao 
razlog zašto ljudi nisu bili obaviješteni unaprijed da će se tako nešto dešavati? 
A drugo pitanje bi išlo u smjeru, s obzirom da se nedavno desio ovaj tragičan slučaj sa 16.to 
godišnjim dječakom u Puli, ja bih se ipak vezao na onu odluku o angažiranju „Sokola“ da po 
gradu, u biti ne znam što točno da oni rade po gradu jer da nemamo pretjerane slučajeve za 
sada, sa sigurnošću, ali kad se to dešava nema ničeg da to spriječi. Za vrijeme djelovanja 
„Sokola“ razbijane su bile ograde, kante, apsolutno ništa nisu mogli napraviti. Čak i da su bili 
na licu mjesta ne mogu legitimirati ljude, ne mogu privesti nikog. Meni to nije jasno zašto i 
da li se misli nastavljati s tom praksom jer ovo je očito rasipanje novaca. Jedino rješenje koje 
je uvijek funkcioniralo je da se s policijom dogovori ophodnja, odnosno onaj poznati 
kolokvijalno zvani defender. I kolokvijalno zvane kornjače. One garantiraju sigurnost samim 
svojim prisustvom, a čak kad su prisutne niti ne dolazi do nečega. Tako da pitanje je, kada 
ćemo zaustaviti trošenje novaca na „Sokol Marić“?  
Ono prvo pitanje je za direktora Kaštijuna. Hvala. 
 
DRAŽEN STILINOVIĆ 
Zahvaljujem se na pitanju. Mi u Kaštijunu sve pratimo što se tiče svih, kak bi se reklo, 
situacija što se tiče ekologije, tak da sve ove podatke su na raspolaganju. Ja bih vas zamolio, 
mi smo pratili te čestice. Znači, to su čestice što se više manje su lagane lebdeće prašine de 
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facto. Nije došlo do nikakvih izrazitih situacija zbog čega se to stvorilo na Kaštijunu. Nama 
je poznato da situacija u jednom periodu je zbog većih vjetrova je došlo do povećanja tih 
lebdećih čestica. Ako nije se ništa osobno desilo, ali ako hoćete ja vam mogu i pismeno 
odgovoriti tako da imate sve podatke. Ima li još dodatnih pitanja? Hvala. 
 
MIHA PAUS 
Imama ali nisam mogao reći jer ne možemo paralelno, imam mikrofon. Rečeno je da ću 
dobiti oba dva odgovora u nizu, pa da ako imam komentar da reagiram. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Kolega Paus hvala na pitanju. Mislim nisam baš shvatio pitanje iskreno. Dosta je bio 
konfuzno. Dakle, što se tiče ovog nasilja koja je bilo, nažalost u nedjelju, mi ne možemo 
cijeli grad prekrivati. Mi ćemo uvesti i uvoditi video nadzor gdje je to potrebno i moguće s 
naše strane. Policija je ta koja je formirana, koja je na terenu više od nas. Ne znam o kojim 
kantama govorite paralelno s tim nasiljem da su razbacane u gradu. Ako mislite na one koje 
su nedavno se dogodile u Ciscutijevoj ulici čini mi se u gradu, onda smo zato također 
postupili nakon što smo vidjeli što se događalo na snimkama koje su tamo, kamerama. Znate 
da su ljeti angažirani Sokol security vezano za dodatne kontrole i sigurnost u gradu. I imamo 
naše komunalne prometne redare. Ljudi stižu koliko stižu. Osuđujemo svaki oblik nasilja. 
Svaki oblik pisanog nasilja kada govorimo o oštećenju spomenika, grafitima koji 
simboliziraju nacizam i fašizam i oko toga odmah reagiramo i učinimo sve što je moguće u 
našoj moći. Nasilje se događalo nažalost i događa se. Rekao sam, sve ga je više. To oštro 
osuđujemo i uvijek pozivamo policiju da reagira koja i reagira. Prema tome, zna se tko što 
radi, čije su koje ovlasti. Ne znam što šire od ovoga odgovoriti. Stoji sigurno da ste vi pitali iz 
motivacije prema svemu i to je apsolutno pozitivno u tom smjeru ono što ste vi pitali, ali ne 
znam što šire ako treba.  
 
MIHA PAUS 
Pa dobro, vezano za ovo pitanje na koje je Gradonačelnik dao odgovor, jedini koji može 
legitimirati osobu i uzeti podatke, jedini koji može privest nekog je policija, Sokol Marić to 
ne može. Ne smije. Dakle, oni ne mogu ništa riješiti. Oni mogu biti na ulici ali to ništa ne 
rješava. Apsolutno ništa ne rješava. Dakle, isto je da li sam ja ili Sokol Marić. Pa mi nije 
jasno zašto se s policijom ne dogovori, s obzirom da se znaju rješavati problemi, da bude 
ophodnja češća pa ako treba ćemo im financijski pomoći ili što god treba, naravno biti 
partner, ali Sokol Marić angažirati i plaćati to nema nikakvog smisla. To ima smisla da banka 
radi unutar svog prostora, da grad ima na ulazu security. Te stvari imaju smisla, ali na ulici 
oni to ne mogu ništa raditi, pa mi nije jasno zašto mi to uopće plaćamo.  
A drugo, na gospodina Stilinovića, samo bih htio reći da potpuno smo svjesni da vi ste 
uhvatili se posla koji je možda i najteži u ovoj županiji koji se može desiti, a vjerojatno i šire. 
Međutim, stvar je u tome što se i prije vas to dešavalo. Znači, učestali su ti problemi. I sad 
znamo zašto se dešava, vi ste rekli, dobro je da pratite, bio bih jako razočaran da niste imali te 
podatke, međutim, sad kad znamo da kad je vjetar da se lebdeće čestice povećavaju u zraku, 
treba uspostaviti nekakvu komunikaciju s građanima, a treba vidjeti i s tehnološke strane da li 
se to može stvarno sprječavati. Jer ja živim na Velom Vrhu. Mene to stvarno ne dira, fizički. 
Do mene to ne dolazi, ni smrad ni čestice. Ali ne gledam na to tako. Ovi koji tamo žive, žive 
s tim sve te sate dok puše vjetar, sve te sate dok ima i čestica i dok smrdi i tako dalje. Njihov 
život, kvaliteta je debelo narušena pa nam u biti i s te strane više kao građanin nego političar, 
tražimo bolju komunikaciju. Ljudi su stvarno isfrustrirani. Kaštijun je jedna katastrofa koja se 
desila sveukupno. Toliko. 
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DRAŽEN STILINOVIĆ 
Ja sam se samo htio zahvaliti. Naravno, vi ste svi jako dobro shvatili da je to jedna patata 
bolente. Ne znam kako se to bolje može izraziti. Mi radimo na svemu da bi spriječili i smrad i 
sve druge stvari što bi ugrozilo okolinu. Nije perfektno da nam na Kaštijunu, to potvrđujem, 
ali sve poduzimamo što je moguće da riješimo probleme. Problemi su mnogi i rješavamo ih 
jedan po jedan. Možda nije to sve išlo u javnost, sve šta radimo, ali je stvar što hoću prenijeti 
od kad sam ja tamo, da smo dobro snimili situaciju i svi zajednički radimo da rješavamo sve 
probleme. Javnost je upoznata, vidim da javnost o nama stalno piše, tak da više informacija ja 
ne znam što bi mogli vama prenesti, osim ovog što sam sad naveo. Hvala puno. 
 
ANJA ADEMI 
Samo ću iskoristiti jednu minutu da odgovorim vezano za Kaštijun. Kao prvo sve informacije 
su dostupne na web stranici Kaštijuna. Pisali smo i priopćenja vezano za PM probijanje PM 
čestica kada je u tijeku bila sanacija starog odlagališta, kada je došlo do probijanja. Također 
znate da imamo koordinirane inspekcijske nadzore svake godine. Redovne, a i izvanredne. 
Također jako dobru suradnju sa civilnim nadzorom i mislim da ne bi trebalo insinuirati u 
smislu da se nešto krije, s obzirom da su podaci javno dostupni. Što se tiče zaštitara, zaštitari 
su bili angažirani prošlo ljeto. Vidjelo se značajni pomak u smislu potpore komunalnom 
redarstvu. Znate i sami da imamo veliki broj pri zapošljavanju komunalnih redara, s obzirom 
na uvjete koji su propisani vezano za zadovoljavanje uvjeta za prijam u službu. Također, 
razina zaštite javnih površina je bila puno bolja nego ljeto prije. Također, moram reći da 
zaštitari mogu legitimirati u području zaštite i također, oni mogu zadržati do dolaska policije, 
što smo imali ove godine nekoliko puta situaciju kada smo imali pojedinih problema. 
Također, moram reći da je Grad Pula prepoznat kao primjer dobre prakse u području zaštite 
te smo pozvani, Odsjek redarstva, ustvari Upravni odjel za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom, na raznim stručnim skupovima i među stručnjacima koji se bave zaštitom, uvijek 
nas pozivaju na konferencije i ovaj primjer suradnje zaštitara sa komunalnim redarima je 
prepoznat na razini Države kao dobar primjer prakse. Hvala. 
 
MILAN RAŠULA 
Zahvaljujem. Dozvolite mi da u 20 sekundi izađem iz okvira vijećničkih pitanja da vam se 
zahvalim kao predsjednici gradskog vijeća u ime predsjednika Vijeća nacionalnih manjina i 
predstavnice za mađarsku nacionalnu zajednicu, što od kad ste vi preuzeli funkcije 
predsjednice Gradskog vijeća, materijali sa temama za Gradska vijeća stižu njima na 
službene e-mail adrese u istom roku kad i vijećnicima, da oni isto imaju pravo da pogledaju 
materijale, da se očituju na materijale i da daju neke  svoje sugestije. Mislim da je to dobro 
jer mi manjinci smo integrirani u sve društvene, političke, strukture, ekonomska i kulturna 
zbivanja u ovom gradu pa je normalno da dobivamo materijale. Drugo, zaželio bih gospodinu 
Vitu Paoletiću dobrodošlicu u ovoj časni dom. Želim vam uspešan rad i na kraju da 
kolegicama i kolegama iz IDS-a čestitam 33. rođendan, da im poželim da obeleže i 333. sa 
željom da im se ostvare svi planovi i želje, ono što sebi najviše žele.  
Prelazim na vijećnička pitanja. Hvala što niste upotrijebili institut povrede Poslovnika. 
Prvo pitanje uputio bih Gradonačelniku Pule gospodinu Filipu Zoričiću. Odnosi se na 
problem koji je Grad u njegovom mandatu i upravni odjel rešio sa gospodinom Seferom, 
našim sugrađaninom, Bošnjakom, bolesnim građaninom, inače učesnikom Domovinskog 
rata, koji je živio u najstarijoj kući u Puli izgrađenoj 1270. godine u Maksimijanovoj ulici. 
On je dugo boravio s tim problemom. Ja koliko znam 12 i više godina. I evo ova gradska 
uprava, sa razlogom kažem uprava, a ne vlast, uspela je taj problem da reši. Pa moje pitanje 
je, ovo sam samo dao kraći uvod gradonačelniku, ako možete vi gradonačelniče, ako ne da 
eventualno uputite nekoga od pročelnika: da li je Grad razmišljao šta učiniti sa tom 
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građevinom? Budući se radi o izuzetno značajnom i arheološkom i povijesnom i kulturnom 
baštinom. Da li se razmišlja eventualno urediti to u nekakvu spomen sobu, spomen dom gdje 
bi se izložili možda i neki artefakti iz Arene? Eventualno da se tu uključi i gospodin Komšo, 
direktor Arheološkog muzeja jer mislim da bi to bilo izuzetno vredno, obogatio bi se kulturni 
sadržaj grada, a to je lokacija na potezu prema crkvi Sv. Marije Formoze gdje prolaze 
mnogobrojni turisti kada obilaze užu gradsku jezgru.  
Drugo pitanje postavio bih direktoru Pula parkinga, gospodinu Bojaniću. Nedavno ste izjavili 
u Gradskom vijeću da će Pula parking pristupiti istraživanju tla, odnosno geomorfološkoj 
strukturi tla na potezu parkirališta koje po našim odlukama zovemo Croatia. Pitanje glasi: Da 
li imate neke konkretne nalaze oko strukture tla i eventualno da li postoji neka proksimacija 
troškova za privođenje tog zemljišta nameni? Ja sam izvršio uvid u katastarski plan na 
Geoportalu. Vidim da u blizini tog lokaliteta ima privatnih parcela. Znamo da je problem 
imovinsko-pravni pogotovo kod izvlaštenja veoma dugotrajan i sadržajan. 
 
PREDSJEDNICA 
Molim vas skratite. 
 
MILAN RAŠULA 
Još 30 sekundi. Predsjednice, skraćujem. Zahvaljujem se. Pa da nas gospodin Bojanić 
informira oko tog problema. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
Vijećniče Rašula hvala na pitanju. Da, u pravu ste. Godinama se nije rješavao problem što sa 
najstarijom kućom u gradu. Samo ispravak, iz 1270 godine, ne iz 1700-te. To sad postaje 
povijesni punkt. Dakle, znamo da je dosta tamo problema sa statikom. Mi smo sada u fazi 
analize kuće nakon što je ona sada prazna. Hvala Bogu, evo pomogli smo čovjeku. 
Zasluženo. Našem građaninu. Kao što ste sami rekli. I on je sada smješten na sigurnom 
mjestu, a grad se pobrinuo i pokazao još jednu dimenziju svoje socijalne politike, tj. gradska 
uprava, kako ste i sami rekli. Potom nam slijede sada razgovori, već smo imali pred teme 
ovdje otvorene na kolegijima, sa odjelom za kulturu vezano za tu kuću koja zaista je u cijeloj 
toj povijesnoj jezgri, je na toj ruti koju ste vi naveli. Vaš prijedlog itekako stoji, mi o njemu 
razmišljamo i već smo počeli pripremne radnje. Kada kuću cijelu osiguramo, pripremimo 
cijelu priču i projekt sa svim meritorima iz našega grada posebno sa strukom kada govorimo 
o povijesti, onda ćemo vjerujem sad još i prezentirati upravo to kao novi povijesni punkt u 
gradu. Hvala. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Hvala još jedanput na pitanju. Mislim da ću se ja preseliti ovde da budem bliže vama, kako je 
stvar krenula. Da, u pravu ste. Naime, slušali ste, vidjeli ste, čuli ste, čitali ste, na Marsovom 
polju, to je onaj prvi dio, imamo Marsovo polje 1 i 2. Jedan nam je preko puta Dom braće 
Ribar, dvojka je preko puta stadiona ili mljekare, a ovaj Marsovo polje gdje su provedene 
istražne radnje je odmah na početku, prije semafora. Dakle, ovo je (pokazuje dokumente) 
geotehnički elaborat koji je gotov, koji je sređen, dotjeran, obrazložen i prije nekoliko dana 
smo ga dobili. Ja vam ga mogu pročitati pa mislim da potrajalo. Ja sam ga čak i skratio na par 
stranica, a i to je dugo pa ću probati svojim riječima onako tehnički potkovano da vam 
objasnim. Dakle, istražne radnje su rađene na Marsovom polju. Dubina na kojoj je rađeno je 
20 metara. Izbušene su tri rupe na početku, na kraju i skroz tamo blizu Croatie. To je jedno 
šire područje da bi dobili cjelovitu sliku. Što je slika pokazala, odnosno nalazi? Pokazala je 
da je podzemna voda jako blizu. Na 3 metra je podzemna voda. Ovisi o spuštanju mora, ona 
se diže i spušta. Prva stijena na poziciji malo dalje je tek negdje na 14, 15 metara nađena, ali 
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je problem u toj stijeni što je ispod te stijene velika kava, odnosno rupa. Dubina te rupe ne 
znamo kakva je. Na ovoj lokaciji blizu one zemlje, stijena čak nije ni pronađena, nego su to 
neki morfološki elementi, kako piše što god da to znači, blato, kamenje, šljunak i ostale 
stvari, voda također je bila vrlo blizu, a na ovom početnom dijelu stijena je na 3 metra. 
Normalno, voda se i tu diže i pojavljuje. Ono što je najosnovnije, prilikom gradnje bilo kojeg 
objekta, došlo bi do uleganja terena između 9 i 5 cm, što znači da bi se moglo desiti u slučaju 
da izgradimo, a da ništa ne poduzmemo, da bi se moglo desiti urušavanje tla što bi onda bila 
katastrofa. I preporuka jeste da na toj poziciji upucamo 40 pilota. Ja sam uvijek mislio da su 
pilomati, ali to su sada piloti. 40 pilota na dubinu 20 metara. 40 pilota. Svaki pilot košta 
otprilike cca 5000 eura. Kad množimo 40x5 dođemo do neke matematike od 200-tinjak 
tisuća eura. To je za početak. ali što se dešava. Onda tu možemo raditi šta hoćemo. Dakle, 
predviđena je parkirna kuća na šest katova. Svaki kat bi imao po 92 parkirna mjesta pa 
množimo i malo bi rasteretili ovaj centar grada na tu temu. Da bi to mogli odraditi, mi u 
gradu moramo, kad kažem mi, mislim i na druge, odraditi još neke k.č. kombinacije da bi taj 
teren razvukli, pokazali, dotjerali, i da počnemo sa javnom nabavom, to jeste da počnemo 
izrađivati idejne projekte i sve ono što uz to ide. Ono što je najbitnije, što je poštovani 
vijećnik tražio, jeste da smo prihod koji smo ovo ljeto prihodovali, uložili u banke, oročili. 
Jest da je kamata nikakva, ali taj prihod koji smo stavili u banku nam garantira jedan povoljni 
kamatni kredit. Vi znate da sam ja u početku dobio kamatu 0,8%. Danas je kamata preko 6 
%. I nema intenciju da se smanjuje. Radimo na tome da preko EBRD-a i ostalih kombinacija 
da smanjimo kamatu nepovratno. Borimo se, ali dokazujemo našu poslovnost i našu 
ozbiljnost sa prihodovnom stranom koju smo uspjeli napraviti ovo ljeto. I tko god priča o 
tome da je novac kao takav uprihodovan, a nije potrošen, s razlogom nije potrošen da 
pokažemo da smo ozbiljna firma i da baratamo sa nekim novcima koji su nama garancija za 
neko bolje i kvalitetnije budućnost. Ako je to ono što ste htjeli za sada, hvala. 
 
MILAN RAŠULA 
Samo jedno dopunsko pitanje. Niste mi se referirali na imovinsko pravne odnose. Da li 
pričamo o parceli koja je u vlasništvu grada 1/1 ili ćemo morati sa projektnom 
dokumentacijom da uđemo u neke susjedne parcele upravo na ovu temu izvlaštenja. 
 
BRANISLAV BOJANIĆ 
Dakle, pretpostavljam da mislite o parceli, onoj zemlji. Ne, na taj dio nismo razmišljali. 
Ustvari, jesmo, u startu smo o tome razmišljali. Međutim, rješenje je jako na dugom štapu. 
Ne znam da li bi ga mi svi dočekali jer bilo je razgovora sa poštovanom vlasnicom, a taj 
razgovor je išao u krivom smjeru. Tako su me obavijestili da od jedne cijene koju smo 
ponudili realno, ona je tražila jedno pet puta veću cijenu i to ne bi izgutalo ni mi, ni banke 
zajedno sa nama. Tako da se mi baziramo na dio čestice koji je gradski i onaj neko javno 
dobro koje će se to, nadam se, kako zakon nalaže i uknjižiti. Ali smo ostavili mogućnost kod 
tog idejnog rješenja, da jednog dana ako se uspije riješiti da se možemo prikopčati na 
postojeću građevinu i napraviti dodatni dio parkirne kuće i na tom dijelu o kojem smo malo 
prije pričali. 
 
PREDSJEDNICA 
Budući da nam je ostalo vremena za postavljanje još vijećničkih pitanja, a trenutno ne radi 
sustav e-glasanja, molim da se dizanjem ruku prijavite za pitanja. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
IVAN ŽAGAR 
DUŠICA RADOJČIĆ 
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ANA FONOVIĆ 
DRAGO MARIĆ 
MIHA PAUS 
IGOR BELAS 
KRISTIJAN BITERI 
SANJA RADOLOVIĆ 
VITO PAOLETIĆ 
DANIEL DEKOVIĆ 
SEAN SOLDATIĆ 
ELENA PUH BELCI 
NOEL MIRKOVIĆ 
GORDANA FERENČIĆ 
ARDEMIO ZIMOLO 
MARIN LEROTIĆ 
 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Imao bih dva pitanja za pročelnicu Ivanu Sokolov.  
Prvo pitanje: kakva je situacija u školama sa zapošljavanjem kuhara? a s obzirom da na 
najave ministarstva da će dati suglasnost svim školama koje su u potrebi za zapošljavanje s 
obzirom na povećani broj učenika koji marendaju u školama i hoće li škole moći same kuhati 
ili će se i dalje naručivati vanjski dobavljači? 
Drugo pitanje isto za pročelnicu. Kakva je situacija sa stanarima tzv. Samačkog doma u 
Pomeru i koji su planovi Grada Pule po tom pitanju, znači, stambena, socijalna politika 
odnosno zbrinjavanja najugroženijih? Pitam radi toga jer ako sam dobro vidio u proračunu, 
samo za tu zgradu izdvojeno je 133.681,00 Euro što je neki značajni iznos. Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Hvala vam na pitanju, odnosno na pitanjima. Evo, odgovorit ću prvo za marende. Drago mi je 
da ste me to pitali i zapravo sam razmišljala kako trebamo pohvaliti naše ravnatelje jer su u 
jako, jako kratkom, izuzetno kratkom vremenskom razdoblju to osigurali. Dakle, dobili smo 
Odluku o financiranju 29.12.2023., a školska godina je krenula 9.1.2023. Za početnih, dakle, 
imali smo povećanje od 2264 djece. I apsolutno nismo bili spremni, bila sam pričala o tome 
na posljednjem Gradskom vijeću. Međutim uspjeli smo iako nisu sve škole same mogle 
provesti kuhanje i sve su škole zatražile suglasnost od Ministarstva za dodatna zapošljavanja. 
Do sada su gotovo sve škole dobile suglasnost i ono što je dobro, neke su škole već počele 
kuhati. Ono što se postavilo pitanje je ima li li uopće kuhara na tržištu rada koji bi bili voljni 
zaposliti se u školama? Ima ih. Neki su se zaposlili natječajem. A ono što smo uspjeli je da su 
pojedine spremačice u školama spremne na prekvalifikaciju kako bi do negdje rujna ove 
godine mogle započeti obavljati posao kuharice, što nam je odlično i tu smo uspostavili 
suradnju s našim Pučkim otvorenim učilištem. Spremni jesmo, tako da mislim da od jeseni će 
sve škole moći kuhati bez potrebe da se obroci naručuju od vanjskih dobavljača kao što je 
bilo do sada. S time da naravno da postoji potreba za proširenjem određenih kuhinja, tako da 
pripremamo i pratimo ovaj poziv koji se sprema, odnosno plan programa konkurentnosti i 
kohezije od 2021. do 2027. koji je u planu negdje između 7. i 9. mjeseca i nadamo se da 
ćemo onda moći prijaviti i određene kuhinje. Odnosno vjerujemo da se možemo početi 
pripremati za cjelodnevnu nastavu. Evo, to je što se tiče prvog pitanja. 
Što se tiče drugog pitanja situacija u Pomeru je takva da ne da smanjujemo broj ljudi, nismo 
to u mogućnosti u ovom trenutku učiniti. Međutim, moramo o tome razmišljati i to vrlo 
ozbiljno, s obzirom da, prvo imali smo prije možda nekoliko mjeseci, doslovno, sa klupe smo 
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maknuli jednog čovjeka jer smo imali pozive građana da će se on smrznuti, doslovno. I to je 
bilo u ono vrijeme dok još nije otvoreno prenoćište tako da nismo doslovno imali drugog 
izbora nego da evo čovjeka preselimo, odnosno s ceste u Pomer. Mislim da nam je samački 
bio jako dobar primjer, ali i bunker na Punti kako apsolutno kao Grad nismo spremni i 
nemamo socijalno stambenu politiku i da moramo zaista razmišljati u nekom drugom smjeru. 
Spominjali smo hausing first, jedan koncept koji zaista mislim da je u Europi zaživio, a da mi 
zaostajemo. Isto tako, iako je on namijenjen kroničnim beskućnicima ja moram reći da mi u 
Gradu imamo kronično gladne. Dakle, imamo ljude sa mirovinama od 1.200 – 1.300 kuna 
koji žive u podstanarstvu. Oni si ne mogu naći stan i javljaju se u prihvatilište za beskućnike. 
Dakle, to je za mene nedopustivo. Tako da zaista moramo tražiti rješenja koja će nas dovesti 
do nekih rješenja koja će biti dugoročno dobra za grad i da se ti ljudi više ne vrate na cestu 
tako da je plan polako prazniti samački, odnosno zgradu u Pomeru, pogotovo jer su ti ljudi 
apsolutno bez nadzora. Ti ljudi bi trebali imati nekog tko bi ipak, ajmo reći na neki način 
vodio brigu o njima, a s druge strane, evo, nadam se i razmišljamo u smjeru tzv. housing 
first-a, odnosno stanovanje prije svega. Ajmo prvo čovjeku dati krov nad glavom, a onda 
ćemo se pobrinuti za njegovo zdravstveno stanje, vodit ćemo brigu da nađe liječnika, da 
redovito jede, da možda ide na odvikavanje od ovisnosti i slično. Evo, to je nekakav plan u 
ovoj godini. Pripremamo studiju izvodljivosti. Ono što nam je problematično je što u 
Hrvatskoj studija izvodljivosti za to još nije nikada rađena jer toga nemamo, ali tražimo ljude 
izvana koji se itekako time bave. Tako da vjerujem da ćemo do kraja godine imati i to i 
idemo u tom smjeru pa ćemo vidjeti. Hvala vam na pitanju. 
 
IVAN ŽAGAR 
Evo, prvo pitanje bi išlo pročelnici Upravnog odjela za kulturu i razvoj civilnog društva 
Emini Popović Sterpin, a pitanje glasi: nedavno su objavljeni rezultati natječaja za 
financiranje potreba u kulturi pa nas zanima koliko je među njima udruga mladih ili koliko je 
programa odobreno čije su aktivnosti namijenjene prvenstveno mlađoj populaciji? To je bilo 
prvo pitanje. 
Drugo pitanje je gospođi Gordani Žmak, direktorici Tržnice Pula: ove godine Tržnica 
obilježava 120. godina od otvaranja zgrade same pa me zanima planira li se obilježiti tako 
značajna obljetnica te što se radi po pitanju estetskog održavanja same zgrade, misleći na 
fasade, na ogradu ili na sve one vidljive značajke i sastavnice zgrade? 
 
EMINA POPOVIĆ STERPIN 
Hvala na pitanju. Što se tiče programskih sredstava koji su dodijeljeni na ovogodišnjem 
javnom pozivu za financiranje programa u kulturi, za kulturu mladih i za mlade, dodijeljeno 
je do sada, reći ću vam poslije zašto do sada, 66.398,00 Eura odnosno u protuvrijednosti u 
kunama 500.275,00 kuna i to za 31 program i k tome su također produžene potpore za 
trogodišnja financiranja za programe i institualne potpore i organizacijski razvoj za još 13 
programa i udruga u jednorednosti od 50.966,00 Eura, odnosno 384.000,00 kuna. Što bi 
značilo u konačnici da je ove godine Grad Pula za kulturu mladih i za mlade osigurao, 
odnosno dodijelio sredstva, od 884.275,00 kuna što je više od 100.000,00 kuna više nego u 
prošloj godini, a obzirom da je to jedna od programskih djelatnosti za koje se poziv pušta 
otvoren do isteka sredstava i ima još nešto sredstva baš na toj poziciji za kulturu mladih i za 
mlade, tako da, evo, poziv je još otvoren i vidjeli smo u sustavu da su stigle još nekoliko 
prijavnica pa vjerujem da će sredstva biti do kraja dodijeljena kada se povjerenstvo opet 
sastane i boduje prijavnice. Inače bih htjela istaknuti da je Grad Pula bio jedan od prvih u 
Hrvatskoj koji je uveo financiranje baš posebna sredstva za kulturu mladih i za mlade i 
nastojimo svake godine, evo kao što smo i ove godine značajno povećali, za oko 20.000,00 
Eura. Vjerujem da će to biti kulturna politika i u sljedećim razdobljima pogotovo što smo u 
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izradi nove strategije za kulturu odnosno plana razvoja kulture Grada Pule i pokazalo se da 
sigurno jedna od strateških smjernica biti će veća potpora i povećanje i daljnji razvoj, 
edukacije i mladih kroz kulturu i kroz potporu programa za njih, za djecu i mlade i 
uključivanje njih što više u takve programe. Hvala.  
 
GORDANA ŽMAK 
Ja se ispričavam, nama ne radi dolje sistem prijenosa pa ako mi možete ponoviti pitanje. 
 
IVAN ŽAGAR 
Dakle, Tržnica ove godine obilježava 120. godina postojanja, odnosno od otvaranja. 
Zanimalo me planira li se obilježiti tako značajna obljetnica te što se radi po pitanju estetskog 
održavanja same zgrade, mislimo na fasadu, ogradu, i druge stvari, sastavnice koje okružuju 
Tržnicu i koje su vidljive na prvi pogled građanima Pule? Hvala. 
 
GORDANA ŽMAK 
Zahvaljujem na pitanju. Kako ste rekli ove godine je 120. godišnjica otvaranja ove 
impozantne građevine. Imamo u planu postaviti jednu izložbu. Nismo još, moram priznati, 
smislili naslov te izložbe, ali bi se radilo o predstavljanju građanima i svim ostalim 
posjetiteljima našeg grada jedna izložba 1903. do danas. Naglasak bi bio na tržnici, ali bi 
obuhvatili cijeli grad. Da bi zasjala zgrada, uredit ćemo je na način da će se ispjeskariti svi 
kameni dijelovi fasade okolo, očistiti fasada i promijeniti sve ono što se ljušti. Znači, cijeli 
vanjski dio ćemo urediti. Popratit ćemo i određenim događanjima za koje još detaljno nismo 
odredili točnu strukturu tih događanja. Radimo sa agencijom i sa Povijesno-pomorskim 
muzejem koji su se uključili, Turistička zajednica i Istarska županija.  
 
IVAN ŽAGAR 
Evo, ako može samo..., ta izložba bi bila postavljena u jednom od već postojećih muzeja ili u 
zgradi Tržnice? I drugo je vezano za tende koje su oko zgrade Tržnice. Misli li se možda 
napraviti nešto u tom smjeru, obzirom da narušavaju ambijent, obzirom da je zgrada stara 
120 godina i uklopljena je u austro-ugarski ambijent i te fasade, te tende, zapravo na neki 
način narušavaju i njezin vizualni identitet, rekao bih, ali evo to je samo moje osobno 
mišljenje možda. Što vi mislite? 
 
GORDANA ŽMAK 
Istina, radimo i na tome. Međutim, u ovo kratko vrijeme nemoguće je sve tolike zahvate 
raditi što uvijek iziskuje naravno i veća financijska sredstva. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Moje se prvo pitanje odnosilo na tematsku sjednicu o kojoj smo glasali na početku sjednice. 
Drago mi je da su vijećnici prepoznali značaj ove teme i izglasali tematsku sjednicu. Htjela 
sam iskoristiti priliku da podsjetim i Gradonačelnika da je obećao krajem prošle godine još 
dvije tematske sjednice, jedna je trebala biti o Giardinima, a druga o sustavu za odvodnju i 
pročišćavanje sa sušarom fekalnog mulja na Kaštijunu. Bili su najavljeni gosti, predstavnici 
nadležnog ministarstva i Hrvatskih voda. A moje se pitanje zapravo odnosi na direktora 
Pragrandea i na Luku Pula, a to je da je nakon ove presude upravljanje područjem slobodne 
zone, preuzela nakon sudske presude Lučka uprava Pula. Na tom je području nažalost 
planirana izgradnja gradskog pročistača i sad će Pragrande od Lučke uprave morati zatražiti 
koncesiju za posebnu upotrebu pomorskog dobra. Koncesija za kanalizacijske i 
infrastrukturne sustave ne može se dobiti po povlaštenoj simboličnoj cijeni nego se prema čl. 
28. Zakona o pomorskom dobru cijena koncesije naplaćuje kao za gospodarsku djelatnost. Pa 
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je onda pitanje, možete li nam objasniti koliko će koštati godišnja koncesija za pročistač na 
pomorskom dobru na lokaciji Molo Carbone prema sada važećem Zakonu o pomorskom 
dobru? Imam jedan relativno nedavni primjer. Slučaj je iz Rijeke kada je za potrebe izgradnje 
kolektora na pomorskom dobru donesena odluka o godišnjoj fiksnoj naknadi od 5,00 kuna po 
četvornom metru i promjenjivi dio od 1% ubranog prihoda naknade. Samo da podsjetim 
područje pulskog pročistača ima 13000 četvornih metara. Hvala. 
 
DAVOR BATEL, predstavnik Pragrande, ne znam pitanja jer nema prijenosa na 1. katu. 
 
ANJA ADEMI 
Vidim dole nema prijenosa pa direktori ne mogu odgovoriti. Ali mogu odgovoriti na vaše 
pitanje kao v.d. pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav. Znači, vezano za presudu s 
obzirom da je ovo koncesija za posebnu namjenu nju izdaje, ako je od lokalnog značaja, Grad 
Pula, ako je od županijskog značaja Istarska županija, uz suglasnost Lučke uprave. Mi smo 
uputili jedan dopis prema županiji i naš Upravni odjel za prostorno planiranje je također 
izdao mišljenje i pročistač je od regionalnog značaja, što znači da ćemo uputiti, da će tvrtka 
Pragrande uputiti Županiji dopis sa obuhvatom koncesije koja je potrebna za izgradnju 
pročistača uz suglasnost Lučke uprave kako bi se tamo izgradio pročistač.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Ali moje se pitanje odnosilo na procjenu cijene, znači godišnje naknade za smještaj 
pročistača na području koje nije u vlasništvu Grada i mora se za to plaćati koncesija. 
 
ANJA ADEMI 
S obzirom da je pročistač za posebnu namjenu, tj. od velikog utjecaja, mislim da će koncesija 
biti dodijeljena bez naknade. Možemo vam odgovoriti pisanim putem.  
 
PREDSJEDNICA 
Ovime je vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja iscrpljeno. Malo smo produžili, 
opravdano.  
 
 
 
 
AD – 2.  IZVJEŠĆE I ZAKLJUČAK O MIROVANJU MANDATA 

VIJEĆNICE IVANE MOHOROVIĆ TE VERIFIKACIJA MANDATA 
ZAMJENIKA VITE PAOLETIĆA  

 
 
Predsjednik Mandatne komisije Drago Marić iznosi činjenice o promjeni u sastavu Gradskog 
vijeća zbog stavljanja mandata Ivane Mohorović u mirovanje i verifikaciji mandata njenog 
zamjenika Vito Paoletića,  a koje su utvrđene na sjednici komisije od 16. siječnja 2023. godine. 
 
PREDSJEDNICA 
 
Utvrđujem da je Gradsko vijeće, temeljem članka 79. stavak 7. i članka 81. stavak 4. Zakona 
o lokalnim izborima („Narodne novine” br. 144/12, 121/16, 98/19, 42/20, 144/20 i 37/21), 
primilo na znanje Izvješće Mandatne komisije i utvrdilo  
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Z A K L J U Č A K 
 
1. Utvrđuje se da vijećnici IVANI MOHOROVIĆ (NL FZ) od dana 27. prosinca 2022. 
godine počinje teći mirovanje mandata u Gradskom vijeću iz osobnih razloga temeljem 
dostave pisane izjave od 27.prosinca 2022. godine.  
Ivana Mohorović izabrana je u Gradsko vijeće Grada Pule sa Kandidacijske liste grupe birača 
nositelja Filip Zoričić kao kandidat pod rednim brojem 4. Liste. 
2. Utvrđuje se da VITO PAOLETIĆ (NL FZ) od 28. prosinca 2022. godine započinje 
obavljati dužnost zamjenika vijećnika u Gradskom vijeću Grada Pule umjesto Ivane 
Mohorović, po sili zakona, kao prvi sljedeći neizabrani kandidat s Kandidacijske liste grupe 
birača nositelja Filip Zoričić, na čijoj Listi je Vito Paoletić kandidat pod rednim brojem 8. 
Liste. 
 
Pozivam vijećnika Vitu Paoletića na polaganje svečane prisege na talijanskom jeziku pa ću 
pročitati tekst, nakon čega izgovarate „Lo giuro”. 
 
“Giuro sul mio onore di svolgere la funzione di membro del Consiglio municipale con 
coscienza e responsabilita' e di attenermi, nell'esplicazione della mia funzione, alla 
Costituzione, alla legge e allo Statuto della Citta' di Pola nel rispetto dell' ordinamento 
giuridico, nonche' di impegnarmi a promuovere lo sviluppo generale della Citta' di Pola, della 
Contea Istriana e della Repubblica di Croazia.”  
 
Vijećnik izgovara «Lo giuro».  
 
PREDSJEDNICA čestita vijećniku i želi mu uspješan rad u Gradskom vijeću.  
 
VITO PAOLETIĆ 
Grazie. Prego l'ocasione per salutare tutte le college consigliere e college consiglieri. 
Zahvaljujem svima još jednom i želim nam svima uspješan rad. Hvala vam.  
 
 
 
AD – 3. USVAJANJE: 
 3.1. Skraćenog zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća od 12.12.2022. godine 
 3.2. Skraćenog zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća od 20.12.2022. godine 
 
Na skraćene zapisnike sa 20. i 21. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 3.1. te utvrđuje da je 
 VIJEĆE sa 18 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 20. sjednice Gradskog vijeća od 12.12.2022. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 3.2. te utvrđuje da je 
 VIJEĆE sa 18 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 21. sjednice Gradskog vijeća od 20.12.2022. 
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AD – 4.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O   
  ORGANIZACIJI I NAČINU NAPLATE PARKIRANJA NA PODRUČJU 

GRADA PULA-POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Anja Ademi, 
po ovlaštenju Gradonačelnika, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovali su vijećnici Ana Fonović (Možemo!) s replikom 
vijećnika Kristijana Biterija, Elena Puh Belci (IDS-DDI) s replikom vijećnice Sanje Radolović i 
Kristijana Biterija. Vijećnica Sanja Radolović poziva se na povredu Poslovnika čl.75 st 2. 
Raspravu u ime Kluba vijećnika nastavlja Igor Belas (SDP), Kristijan Biteri (NL Filipa 
Zoričića).  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Noel Mirković, Ardemio 
Zimolo, Dušanko Babić, Miha Paus s replikom vijećnika Kristijana Biterija, Drago Marić s 
replikom Noela Mirkovića, Daniel Deković, Elena Puh Belci s replikom vijećnika Kristijana 
Biterija i Milana Rašule, Valter Boljunčić, Gordana Ferenčić, Marija Marković-Nikolovski s 
replikom vijećnika Milana Rašule te je dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je 
pročelnica Anja Ademi i Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 10 glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU  
 o izmjenama i dopunama Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja 

na području Grada Pula-Pola 
 
 
 

- pauza od 20:28 do 20,55 sati - 
 

 
 
AD – 5. DONOŠENJE ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA 
  FINANCIRANJE AKTIVNOSTI POLITIČKIH STRANAKA I  

NEZAVISNIH VIJEĆNIKA GRADSKOG VIJEĆA  
GRADA PULA-POLA ZA 2023. GODINU 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović s replikom vijećnika Dušanka 
Babića, Milan Rašula, Drago Marić s replikom vijećnice Dušice Radojčić, Dušanka Babića, 
Noela Mirkovića, Kristijana Biterija i Ane Fonović, bez postavljenih pitanja. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
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VIJEĆE sa 20 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
glasova, donijelo 

 
 ODLUKU 
 o raspoređivanju sredstava za financiranje aktivnosti političkih stranaka i nezavisnih  

vijećnika Gradskog vijeća Grada Pula-Pola za 2023. godinu 
 
 
 
AD – 6. DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU PRAVA GRAĐENJA U KORIST  
  TRGOVAČKOG DRUŠTVA PULA SPORT d.o.o. 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
po ovlaštenju Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!) i vijećnik 
Igor Belas (SDP) s replikom vijećnice Dušice Radojčić. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ardemio Zimolo s replikom vijećnice Dušice 
Radojčić, Milan Rašula s replikom vijećnika Mihe Pausa i Dušice Radojčić, Sean Soldatić s 
replikom vijećnika Noela Mirkovića i Dušica Radojčić, a dodatna objašnjenja i odgovore na 
pitanja dala je pročelnica Anja Ademi i Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, donijelo 

ODLUKU 
 o osnivanju prava građenja u korist 

trgovačkog društva PULA SPORT d.o.o. 
 
 
 
AD – 7. DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O ODREĐIVANJU 

IMENA ULICA I TRGOVA U GRADU PULI 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša. 
 
Budući da nije bilo rasprave PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja 
utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 
  ODLUKU  
 o dopuni Odluke o određivanju imena ulica i trgova u gradu Puli 
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AD – 8. DONOŠENJE IZMJENA I DOPUNA PLANA POSTAVLJANJA  
PRIVREMENIH OBJEKATA, KOMUNALNIH OBJEKATA U OPĆOJ  
UPORABI I BANKOMATA U GRADU PULA-POLA 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ingrid Bulian, 
pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula.  
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
usvojilo  
 IZMJENE I DOPUNE PLANA  

postavljanja privremenih objekata, komunalnih objekata u općoj uporabi i 
bankomata u Gradu Pula-Pola 

 
 
AD – 9. DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA  

OPĆE  UVJETE JAVNE KOMUNALNE USLUGE SAKUPLJANJA  
NAPUŠTENIH I IZGUBLJENIH ŽIVOTINJA TE NJIHOVOG  
ZBRINJAVANJA NA PODRUČJU GRADA PULA-POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Milan Rašula.  
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete javne komunalne usluge sakupljanja 
 napuštenih i izgubljenih životinja te njihovog zbrinjavanja na području Grada 

Pula-Pola 
 
 
 
AD – 10. DONOŠENJE ODLUKE O IZGLEDU SLUŽBENE ODORE TE IZGLEDU I 
   SADRŽAJU SLUŽBENE ISKAZNICE KOMUNALNOG REDARA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja Ademi, 
po ovlaštenju Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje 
imovinom. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ardemio Zimolo, Noel Mirković te je dodatna 
objašnjenja i odgovore na pitanja dala pročelnica Anja Ademi. 
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PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANA” glasa, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o izgledu službene odore te izgledu i sadržaju službene iskaznice komunalnog redara 
 
 
 
 
AD – 11. DONOŠENJE: 
 11.1. Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta potrošača javnih usluga Grada 
  Pula-Pola 
 11.2. Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskih  
  odobrenja Grada Pula-Pola 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Anja Ademi, po ovlaštenju Gradonačelnika pročelnica Upravnog odjela za komunalni 
sustav i upravljanje imovinom. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Noel Mirković, Marija Marković-Nikolovski i 
Gordana Ferenčić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Anja Ademi. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 11.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta potrošača javnih usluga Grada Pula-Pola 
 
 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 11.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM” glasom, 
donijelo 
 
 RJEŠENJE 

o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Grada  
Pula-Pola 
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AD – 12. DONOŠENJE: 
 12.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 2. Izmjena i dopuna 
  Statuta Osnovne škole Stoja 
 12.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna  
  Statuta Dnevnog centra za rehabilitaciju Veruda-Pula 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i mlade.  
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 12.1. te 
nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog 2. Izmjena i dopuna 

Statuta Osnovne škole Stoja 
 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 12.2.. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
usvojilo 
 ZAKLJUČAK 
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Dnevnog  

centra za rehabilitaciju Veruda-Pula 
 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE: 
 13.1. Odluke o razrješenju (Dušanko Babić) i izboru (Vito Paoletić) za predsjednika 
Odbora za izbor i imenovanja 
 13.2. Odluke o razrješenju (Ivana Mohorović) i izboru (Dušanko Babić) za 
predsjednika Odbora za prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose 
 13.3. Odluke o razrješenju (Ivana Mohorović) i izboru (Vito Paoletić) za 
potpredsjednika Odbora za društvene djelatnosti 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dao Dušanko Babić, predsjednik Odbora. 
 
Budući da nije bilo interesa za raspravu, PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 13.1. te 
nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU  
 o razrješenju (Dušanko Babić) i izboru (Vito Paoletić) za predsjednika Odbora za 
izbor i  imenovanja 
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PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 13.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU  
 o razrješenju (Ivana Mohorović) i izboru (Dušanko Babić) za predsjednika Odbora za 
 prostorno uređenje, komunalno gospodarstvo i stambene odnose 
 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 13.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 18 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU  
 o razrješenju (Ivana Mohorović) i izboru (Vito Paoletić) za potpredsjednika Odbora za 
 društvene djelatnosti 
 
Po ovlaštenju, Predsjednicu Gradskog vijeća po točki 14. zamjenjuje Monica Derocchi. 
 
 
AD – 14.  IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA GRADA PULA-POLA ZA 
  RAZDOBLJE OD 01. SIJEČNJA DO 30. LIPNJA 2022. GODINE  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dao Gradonačelnik 
Filip Zoričić. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Valter Boljunčić, Milan Rašula s replikom 
vijećnika Noela Mirkovića, Noel Mirković, Dušica Radojčić s replikom vijećnika Valtera 
Boljunčića, Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Milana Rašule, a dodatna pojašnjenja i 
odgovore na pitanja dao je Gradonačelnik Filip Zoričić. 
 
PREDSJEDNICA daje na glasanje Točku 14. te nakon glasanja utvrđuje da  
 

VIJEĆE bez glasova „ZA“, s 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
(te smatrajući da se po zakonskim propisima o Izvješću ne glasa, već eventualno prima na 
znanje, 13 vijećnika je nije glasalo), vijeće nije usvojilo 
 
 IZVJEŠĆE O RADU GRADONAČELNIKA 

Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine  
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Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 22. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 22. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
 
 

Dovršeno u 23,39 sati 
 
 

 
 
 
KLASA:024-03/23-01/22 
URBROJ:      
Pula, 22.02.2023. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
 
ZAPISNIČAR        PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović       Marija Marković – Nikolovski 
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